
Referat fra Generalforsamling i Vestegnens Musikhøjskole den 21.2.18 kl.19 i 

Festsalen på Skovlunde Skole Nord. 
 

Dagsorden: 

1. Valg af Ordstyrer og referent. 
 

Bente Hanke blev valgt som ordstyrer og Maureen Fenger-Grøn som referent. 

Der var afbud fra bestyrelsesmedlem Britta Lindeløv 

 

2. Bestyrelsen aflægger beretning 

 

Formanden Kirsten Jensen, orienterede om aktiviteterne i 2017 og beretningen vedlægges 

generalforsamlings referatet som bilag. Beretning er godkendt uden kommentarer. 

 

3. Det reviderede regnskab for 2017 

Det reviderede regnskab for 2017 blev gennemgået og godkendt.  

 

4. Indkomne forslag 

Fremtiden for Vestegnens Musikhøjskole blev drøftet. Målet er at ændre status for VM til at være en 

”kulturel forening”, så det ikke længere var en del af de kommunale aftenskoler og i stedet 

fortsætte som almindelig forening i Ballerup Kommune? 

VM har ikke været ret aktiv de seneste 2-3 år, og har heller ikke søgt penge fra fonds eller fra 

Ballerup kommune til projekter. Den store kor/koncert-virksomhed  blev afsluttet med en festlig 

koncert den 13.1.18 i Baltoppen,  

Formanden vil undersøge de gældende vilkår nærmere for kulturelle foreninger og indkalde til et 

nyt bestyrelsesmøde.  

 

5. Valg til bestyrelsen og revisor 

Kirsten Jacobsen og Britta Lindeløv stod til valg. Ingen ønskede genvalg. 

Revisor Ebbe Juul Larsen ønskede ikke genvalg. Inger Degn er valgt som ny revisor. 

Der var et forslag om at spørge Hans Ulrik Nielsen om han vil gå ind i bestyrelsen. Det vil Bente 

Hanke sørge for. 

 

6. Fastsættelse af kontingent 

Det vil fortsat være en  deltagerafgift til fremtidige arrangementer. Deltagerafgiften inkluderer 

foreningskontingentet. 

 

7. Eventuelt 
Gave til Britta Lindeløv og Kirsten Jacobsen som afgående bestyrelsesmedlemmer vil formanden 

og Maureen sørge for. 

 

 

Med venlig hilsen Maureen Fenger-Grøn 


